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Protokoll styrelsemöte 2022-12-13 

Närvarande: Lars Olof Carlén, Agnes Thorlaksdottir, Kathleen Berggren, Michael Bloom, Urban Prytz, 

Anne Weiefors, Taru Ylikylä, Nathalie Omre 
Adjungerad:  
Anmält förhinder:   

Inte anmält förhinder:  

Från valberedningen: Lars Mossberg 

 

§92 Mötets öppnande 

Viceordförande Kathleen Berggren öppnade upp mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna. 

§93 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§94 Val av protokollförare 

Sekreterare Agnes Thorlaksdottir valdes till protokollförare. 

§95 Val av protokolljusterare 

Taru Ylikylä valdes till att jämte ordförande att justera protokollet 

§96 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna 

Nathalie Omre anslut till mötet 

§97 Ekonomisk rapport 

De senaste rapporterna gicks igenom. Ekonomin ser bra ut.  

§98 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordföranden: 
Inget att rapportera 
 
Viceordförande: 
Intresse för att lansera en gemensam tidning som skickades till klubbarna. Det har inkommit några 
positiva svar.  
19/1 2023 ska SKK ha ett möte med de tre brackycefala fokusrasklubbarna angående den nya 
mätmetoden. De berörda rasklubbarna är kallade till möte under december för att förbereda mötet. 
Beslut: Beslutades att vänta med planering av livesändingar till framtiden. 
Beslut: Styrelsen beslutade att revidera beslut om inköp av vetbeddar med nya loggan. 
Beslut: Styrelsen beslutade att revidera beslut om framtagning av ny hemsida pga resursbrist. 
Viceordförande har deltagit på SKKs avelskonferens den 13 november 2022 och möte om Vision 2030 
den 1 december 2022. 
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Sekreterare:  

Diarienr Beskrivning Ansvar/åtgärd 

2022-0652 Ansökan vidareutbildning Per 
Lundström 

Alla rasklubbar har yttrat sig och SDHKs styrelse 
beslutade att bevilja vidareutbildning 

2022-0691 Ansökan preparandkurs Skickat till klubbarna 13/12 

2022-0692 RAS coton de tulear - fastställt Styrelsen noterade informationen 

2022-0693 Annika Klang går i pension, ny Lotta 
Gry 

Styrelsen noterade informationen 

2022-0694 Beslut angående domare som dömt 
i Ryssland 

Skickat vidare till show och rasklubbarna 

2022-0697 FBKs svar angående remiss om 
Frallans färger 

Behandlat 

2022-0699 Jan-Ingvar Andersson Beslutades att avvakta tills mötet på torsdag 
15/12. 

2022-0698 Prova styrelseportalen Fråga SKK vilken plattform ligger bakom 
lösningen och vad ingår det för support, blir de 
ytterst ansvariga och blir vår IT-avdelning, plus 
rasklubbarna. 

2022-0710 Notifiering till domare på mops Skickas till SKK med begäran om utskick 

2022-0722 Hur fakturera deltagare på 
avelskonferensen 

SDHK fakturerar deltagarna direkt, vi behöver 
information från rasklubbarna om vilka två från 
styrelserna ska gå gratis 

2022-0717 Ang domare hos SLC från 
Austgralien 

Skicka till Show och rasklubbarna, skicka med 
en förfrågan om andra klubbar har någon 
spännande domare på gång och kanske fler vill 
dela med sig på detta vis. Föredömligt. 

2022-0718 Skrivelse om felfärgade Bolonka 
  

Skickades till SKK-DK för kännedom och åtgärd, 
kopia till rasklubben. 

2022-0719 Förfrågan om vad gäller 
gåvomedlemskap och hur stor del 
ska till SDHK. 

Skicka svar till rasklubben och till SDHKs kassör. 
 
Gåvomedlemmar behandlas på samma vis som 
ordinarie fullbetalande medlemmar och avgift 
om 30 kronor ska betalas för dessa. 

2022-0683 
2022-0684 
2022-0686 
2022-0707 

Offerter angående 
utställningsadministration 

Beslutades att anta offert från Dogpaws N 
Shows AB 

  
 
Rasklubbsrådgivningen: 
Har haft medlingskontakt med rasklubb. 
Många ringer och påtalar att det förekommer kränkningar och ibland rena hot i föreningsarbetet. 
Styrelsen diskuterade hur man kan komma till rätta med dessa. 
 
Avelskommittén: 
Några fler har anmält sig till SDHKs avelskonferens i januari efter att information har gått ut på 
Facebook. 
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Domarkommittén: 
Inget att rapportera 
 
Lars Mossberg lämnade mötet 
 
Utställningskommittén: 
Utställningarna för 2024 har ansökts i tid. 
Fyra offerter har inkommit angående utställningsadministration. Styrelsen har diskuterat dessa 
noggrant och beslutar att anta offert från Dogpaws N’Shows AB, med tillägg om att avtalet ska gälla 
ett år och sista datum för uppsägning är 30/9 2023. Beslutades att Agnes Thorlaksdottir blir 
kontaktperson i digitala frågor. 
Beslutades att tillsätta en grupp för att bygga en struktur för utställningsåret avseende avtal för 
materialförvaltning och transport. Gruppen består utav Lars Olof Carlén, Urban Prytz, Michael Bloom 
och Taru Ylikylä. Gruppen ska lämna ett förslag till styrelsen inför nästa styrelsemöte. 
 
PR, info och IT: 
Två till rasklubbar har tackat ja till SDHKs erbjudande om utrymme i vår SharePoint miljö. 
 
§99 AU ärenden 

Inga AU ärenden. 

§100 Övriga ärenden 

Kathleen Berggren rapporterade från SDHKs första monter på Stockholms Hundmässa. Fyra 

rasklubbar samarbetade med specialklubben. Montern var välbesökt. 

§101 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 

SDHK har haft sin första monter på SHM som var välbesökt. Styrelsen önskar alla en god jul och gott 

nytt år. 

§102 Nästa möte:  

2023-01-14 arbetsmöte i Uppsala kl. 10:00 

§103 Mötets avslutande 

Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat. 

Signeras digitalt via min.ebox.nu 

Lars Olof Carlén, ordförande  Agnes Thorlaksdottir, vid protokollet 

Taru Ylikylä, justerare   
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Protokoll styrelsemöte 2022-12-13 


Närvarande: Lars Olof Carlén, Agnes Thorlaksdottir, Kathleen Berggren, Michael Bloom, Urban Prytz, 


Anne Weiefors, Taru Ylikylä, Nathalie Omre 
Adjungerad:  
Anmält förhinder:   


Inte anmält förhinder:  


Från valberedningen: Lars Mossberg 


 


§92 Mötets öppnande 


Viceordförande Kathleen Berggren öppnade upp mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna. 


§93 Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes. 


§94 Val av protokollförare 


Sekreterare Agnes Thorlaksdottir valdes till protokollförare. 


§95 Val av protokolljusterare 


Taru Ylikylä valdes till att jämte ordförande att justera protokollet 


§96 Genomgång av föregående mötesprotokoll 


Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna 


Nathalie Omre anslut till mötet 


§97 Ekonomisk rapport 


De senaste rapporterna gicks igenom. Ekonomin ser bra ut.  


§98 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  


Ordföranden: 
Inget att rapportera 
 
Viceordförande: 
Intresse för att lansera en gemensam tidning som skickades till klubbarna. Det har inkommit några 
positiva svar.  
19/1 2023 ska SKK ha ett möte med de tre brackycefala fokusrasklubbarna angående den nya 
mätmetoden. De berörda rasklubbarna är kallade till möte under december för att förbereda mötet. 
Beslut: Beslutades att vänta med planering av livesändingar till framtiden. 
Beslut: Styrelsen beslutade att revidera beslut om inköp av vetbeddar med nya loggan. 
Beslut: Styrelsen beslutade att revidera beslut om framtagning av ny hemsida pga resursbrist. 
Viceordförande har deltagit på SKKs avelskonferens den 13 november 2022 och möte om Vision 2030 
den 1 december 2022. 
 
  







Sekreterare:  


Diarienr Beskrivning Ansvar/åtgärd 


2022-0652 Ansökan vidareutbildning Per 
Lundström 


Alla rasklubbar har yttrat sig och SDHKs styrelse 
beslutade att bevilja vidareutbildning 


2022-0691 Ansökan preparandkurs Skickat till klubbarna 13/12 


2022-0692 RAS coton de tulear - fastställt Styrelsen noterade informationen 


2022-0693 Annika Klang går i pension, ny Lotta 
Gry 


Styrelsen noterade informationen 


2022-0694 Beslut angående domare som dömt 
i Ryssland 


Skickat vidare till show och rasklubbarna 


2022-0697 FBKs svar angående remiss om 
Frallans färger 


Behandlat 


2022-0699 Jan-Ingvar Andersson Beslutades att avvakta tills mötet på torsdag 
15/12. 


2022-0698 Prova styrelseportalen Fråga SKK vilken plattform ligger bakom 
lösningen och vad ingår det för support, blir de 
ytterst ansvariga och blir vår IT-avdelning, plus 
rasklubbarna. 


2022-0710 Notifiering till domare på mops Skickas till SKK med begäran om utskick 


2022-0722 Hur fakturera deltagare på 
avelskonferensen 


SDHK fakturerar deltagarna direkt, vi behöver 
information från rasklubbarna om vilka två från 
styrelserna ska gå gratis 


2022-0717 Ang domare hos SLC från 
Austgralien 


Skicka till Show och rasklubbarna, skicka med 
en förfrågan om andra klubbar har någon 
spännande domare på gång och kanske fler vill 
dela med sig på detta vis. Föredömligt. 


2022-0718 Skrivelse om felfärgade Bolonka 
  


Skickades till SKK-DK för kännedom och åtgärd, 
kopia till rasklubben. 


2022-0719 Förfrågan om vad gäller 
gåvomedlemskap och hur stor del 
ska till SDHK. 


Skicka svar till rasklubben och till SDHKs kassör. 
 
Gåvomedlemmar behandlas på samma vis som 
ordinarie fullbetalande medlemmar och avgift 
om 30 kronor ska betalas för dessa. 


2022-0683 
2022-0684 
2022-0686 
2022-0707 


Offerter angående 
utställningsadministration 


Beslutades att anta offert från Dogpaws N 
Shows AB 


  
 
Rasklubbsrådgivningen: 
Har haft medlingskontakt med rasklubb. 
Många ringer och påtalar att det förekommer kränkningar och ibland rena hot i föreningsarbetet. 
Styrelsen diskuterade hur man kan komma till rätta med dessa. 
 
Avelskommittén: 
Några fler har anmält sig till SDHKs avelskonferens i januari efter att information har gått ut på 
Facebook. 







 
Domarkommittén: 
Inget att rapportera 
 
Lars Mossberg lämnade mötet 
 
Utställningskommittén: 
Utställningarna för 2024 har ansökts i tid. 
Fyra offerter har inkommit angående utställningsadministration. Styrelsen har diskuterat dessa 
noggrant och beslutar att anta offert från Dogpaws N’Shows AB, med tillägg om att avtalet ska gälla 
ett år och sista datum för uppsägning är 30/9 2023. Beslutades att Agnes Thorlaksdottir blir 
kontaktperson i digitala frågor. 
Beslutades att tillsätta en grupp för att bygga en struktur för utställningsåret avseende avtal för 
materialförvaltning och transport. Gruppen består utav Lars Olof Carlén, Urban Prytz, Michael Bloom 
och Taru Ylikylä. Gruppen ska lämna ett förslag till styrelsen inför nästa styrelsemöte. 
 
PR, info och IT: 
Två till rasklubbar har tackat ja till SDHKs erbjudande om utrymme i vår SharePoint miljö. 
 
§99 AU ärenden 


Inga AU ärenden. 


§100 Övriga ärenden 


Kathleen Berggren rapporterade från SDHKs första monter på Stockholms Hundmässa. Fyra 


rasklubbar samarbetade med specialklubben. Montern var välbesökt. 


§101 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 


SDHK har haft sin första monter på SHM som var välbesökt. Styrelsen önskar alla en god jul och gott 


nytt år. 


§102 Nästa möte:  


2023-01-14 arbetsmöte i Uppsala kl. 10:00 


§103 Mötets avslutande 


Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat. 


Signeras digitalt via min.ebox.nu 


Lars Olof Carlén, ordförande  Agnes Thorlaksdottir, vid protokollet 


Taru Ylikylä, justerare   






[
  {
    "personal_id": "3bd68d68422a9957eb9c9a7ad3a4b7328af63e338697899495e659ac74396229",
    "sign_ip": "217.211.20.225",
    "full_name": "AGNES THORLAKSDOTTIR",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "217.211.20.225",
      "orderRef": "d576f204-ff8e-440d-97b5-d95a100e78a0",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "AGNES THORLAKSDOTTIR",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "346e00ecd67b5f24969655d1486b720bce88676a1e2bb4bd2582a2d4189613f0",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 239903
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2023-01-03 12:51",
    "sign_time": "2023-01-03T11:51:27.698Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: 2022-12-13 Styrelsemöte.pdf\nStorlek: 239903 byte\nHashvärde SHA256: 346e00ecd67b5f24969655d1486b720bce88676a1e2bb4bd2582a2d4189613f0",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "c87bdf6e435a420c97fc0799708b803dfefc32b6cea75029cf6c95553beacf0f",
    "sign_ip": "83.187.178.71",
    "full_name": "Taru Helena Ylikylä",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "83.187.178.71",
      "orderRef": "cd0c05ff-29da-4fd3-99a9-ca5701453742",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "Taru Helena Ylikylä",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "346e00ecd67b5f24969655d1486b720bce88676a1e2bb4bd2582a2d4189613f0",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 239903
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2023-01-06 17:26",
    "sign_time": "2023-01-06T16:26:41.510Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: 2022-12-13 Styrelsemöte.pdf\nStorlek: 239903 byte\nHashvärde SHA256: 346e00ecd67b5f24969655d1486b720bce88676a1e2bb4bd2582a2d4189613f0",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "fc823828713e9614c36b405b7a8d923a23b1021a7ddba1926aa2f7ce8e3c79b7",
    "sign_ip": "78.71.27.91",
    "full_name": "Lars Olof Lennart Carlén",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "78.71.27.91",
      "orderRef": "2596785b-71d2-494e-9721-34954155ecb4",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "Lars Olof Lennart Carlén",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "346e00ecd67b5f24969655d1486b720bce88676a1e2bb4bd2582a2d4189613f0",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 239903
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2023-01-11 21:29",
    "sign_time": "2023-01-11T20:29:21.492Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: 2022-12-13 Styrelsemöte.pdf\nStorlek: 239903 byte\nHashvärde SHA256: 346e00ecd67b5f24969655d1486b720bce88676a1e2bb4bd2582a2d4189613f0",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  }
]

		2023-01-11T20:29:37+0000


	



